
 OBECNÝ ÚRAD, Ruský Hrabovec č. 51, 072 64  okres. Sobrance 

 

 

 

Z  Á P I S N I C A 

 

z obecného zastupiteľstva dňa 02.11.2015 o 18,00 hod. v priestoroch Obecného úradu 

v Ruskom Hrabovci 

 

 

 

 Rokovanie viedol starosta obce  Cinkanič Juraj, v úvode všetkých privítal a keďže boli 

prítomní všetci poslanci tak konštatoval, že zasadnutie je uznášania schopné. 

 

Program rokovania:  
 1.  Otvorenie 

  2.   Stretnutie so štátnym tajomníkom Ministerstva vnútra SR 

       3.   Inventarizácia majetku 

       4.   Priebeh osláv „Mesiac úcty k starším“. 

5.   Diskusia 

6.   Návrh na uznesenie 

       7.   Záver 

 

 

K bodu 1: 
Prítomní poslanci: Macejka Ján, Turišin Ladislav, Bardzák Ján, Dunda Marián, Kočan Ľuboš. 

 Za zapisovateľa bola zvolená Mgr. Ivanišová Alena a za overovateľov boli zvolení 

Dunda Marián a Turišin Ladislav, ktorí svoju funkciu prijali. 

 

HLASOVANIE ZA: Macejka Ján, Turišin Ladislav, Bardzák Ján, Dunda Marián, Kočan 

Ľuboš. 

PROTI:    0 

ZDRŽAL SA: 0  

 

K bodu 2:  Bola podaná informácia, ako to prebiehalo na stretnutí so štátnym tajomníkom 

Ministerstva vnútra SR kde sa hlavne riešila otázka migrácie utečencov. Ubezpečili nás, že 

situáciu u nás majú pod kontrolou a žiadne prívaly utečencov v katastri našej obci 

nezaznamenali. 

 

HLASOVANIE ZA: Macejka Ján, Turišin Ladislav, Bardzák Ján, Dunda Marián, Kočan 

Ľuboš. 

PROTI:    0 

ZDRŽAL SA: 0  

   

K bodu 3: 

 Informoval ich starosta o tom, že sa musí zrealizovať inventarizáciu majetku, ktorú 

nám prikazuje zákon, nakoľko nesúhlasí náš reálny stav majetku s účtovníctvom, nakoľko 

treba vyraďovať majetok, ktorý už neexistuje. Za členov komisie boli zvolení Ján Bardzák 

a Ladislav Turišin a Mgr. Alena Ivanišová, ktorí vykonajú inventarizáciu. 

 



HLASOVANIE ZA: Macejka Ján, Turišin Ladislav, Bardzák Ján, Dunda Marián, Kočan 

Ľuboš. 

PROTI:    0 

ZDRŽAL SA: 0  

 

 

K bodu 4: 

Starosta ich informoval, že sa bude realizovať akcia „Mesiac úcty k starším“ tak ako 

každý rok. Prizvali sme súbor z Ukrajiny a Ubľanku a naše deti zo Základnej školy 

v Podhorodi, ibaže ešte nemáme určený termín, nakoľko pedagógovia Základnej školy majú 

školenia a nedohodli sme sa ešte na termíne. 

 

HLASOVANIE ZA: Macejka Ján, Turišin Ladislav, Bardzák Ján, Dunda Marián, Kočan 

Ľuboš. 

PROTI:    0 

ZDRŹAL SA: 0 

   

K bodu 5:  

 Ďalej starosta predniesol problém so staršími občanmi našej obci, kde sa zaznamenal 

veľký záujem o rozvážanie obedov. Problém je v tom, že z Ústavu z Dúbravy nemôžme 

oficiálne brať obedy, pretože sme druhý okres a druhý kraj a zo školy je zase problém, pretože 

hygiena kladie v takých prípadoch veľké požiadavky. Starosta navrhol, že sa chystá na VÚC 

do Prešova, aby to vyriešili s Dúbravou. Ďalej sa predniesol problém  s kopaním hrobu, že 

niet kto kopať. Starosta navrhol aby sa zvolil jeden hrobár, ktorý by kopal hroby. Poslanci 

zase navrhli, že zvýšiť cenu za kopanie hrobu aby to bolo atraktívnejšie pre ľudí, a cudzí 

ľudia aby zaplatili kopanie hrobu komplet. Nakoniec sa dohodli, že starosta bude rozprávať 

s Dúbravským starostom, aby sa spojili a mali sme spoločného hrobára. Ďalej sa rozoberala 

téme výstavby „Domu smútku“, kde im starosta ukázal plán, kde je zakreslený pozemok na 

jeho výstavbu s čím poslanci jednohlasne súhlasili. 

  

K bodu 6 

 

Na záver starosta poďakoval poslancom za účasť a schôdzu o 19,15 hod.  ukončil. 

 

 

Zapisovateľ: Mgr. Ivanišová Alena  ..................................... 

 

 

 

 

Overovatelia:  Dunda Marián   ..................................... 

 

  Turišin Ladislav       ...................................... 

 

 

 

 

                                                                                           Juraj Cinkanič – starosta obce 

              

 


